
PROTOKÓŁ nr LXXXVI/2023 

Z LXXXVI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 27 września 2023 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXXXVI sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało ok godz. 14:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone więc po jego odczytaniu Przewodniczący 

poddał dzienny porządek obrad pod głosowanie. 

 2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 10 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXIV i LXXXV sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokoły z LXXXIV i LXXXV 

sesji RM znajdują się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do nich 

uwagi, protokoły zostaną przyjęte. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych „Dla Przyszłości Sierpca”,  

p. A. Balcerowski, przedstawiając stanowisko wypracowane przez członków Klubu w 

sprawie przyznania dotacji na działalność Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Sierpcu na 

rok akademicki 2023 – 2024, które przekazał Przewodniczącemu RM,  

p. D. Malanowskiemu. Jako kolejny, głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu,  

p. K. Kacperski, zdając relację z jej posiedzenia w dniu 26 września br. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Sierpczanie”, p. B. Gil,  poinformowała, w imieniu 

własnym i jego członków, o telefonicznym porozumiewaniu się, głównie z Radnym 

Jaworowskim i Radnym Grabowskim, w sprawie projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, poruszył temat 

podejmowany na jej posiedzeniu, dotyczący zniżek w strefie płatnego parkowania i 

poprosił o podjęcie dyskusji na ten temat w sprawach różnych. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 26 sierpnia 

2023 r. do 22 września 2023 r. -  załącznik nr 3 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radnego, p. A. Balcerowskiego –  

3 interpelacje -  załącznik nr 4. Radna, p. B. Gil, poinformowała, że podczas 

posiedzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej skierowała do niej następujące pytania, 

czy prowadzona jest dokumentacja, czy dokumentacja jest jawna i gdzie jest 

przechowywana oraz czy każdy Sierpczanin może ją czytać. Radna zapytała też 

Burmistrza, czy powołał opiekuna tej Rady i ostatecznie do kogo można zwracać się 

z pytaniami dotyczącymi Młodzieżowej Rady Miejskiej. Nawiązała również do 

Narodowego Czytania powieści „Nad Niemnem”, w którym chciała wziąć udział ale 

niestety nie było już miejsc, ponieważ zostały one rozdzielone w lipcu, w związku z 

czym zasugerowała, aby nie miało miejsca wykluczanie Sierpczan chcących wziąć 

udział w czytaniu, żeby takie informacje były na słupach, do kiedy można się 

zgłaszać oraz były umieszczane w biuletynie „Nasz Sierpc”.  Poza tym przez Radną, 

p. B. Gil, zostały złożone też interpelacje na piśmie – 3 interpelacje - załącznik nr 5. 



Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone 

do protokołu. Ad vocem Radny, p. K. Skrzyński, zauważył, że w żadnym teatrze nie 

ma barierki na schodach prowadzących na scenę. Odniósł się też  do banerów 

wyborczych wieszanych na słupach oświetleniowych lub w miejscach należących 

do miasta, co na to mówią przepisy. Wiceprzewodniczący, Z. Długokęcki, zapytał, 

czy w trakcie remontu Starego Miasta będzie przeniesione miejskie targowisko w inne 

miejsce. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, w kwestii rynku wyjaśnił, iż nie jest planowane jego 

zamknięcie, może mieć jedynie ograniczoną działalność przez etap największych 

remontów z powodu utrudnionego dojazdu. Odnośnie wieszania banerów Burmistrz 

odczytał, że bezwzględny zakaz agitacji wyborczej istnieje na terenach szkół, w 

lokalu wyborczym oraz na terenie budynku, gdzie odbywają się wybory, na terenie 

urzędów administracji rządowej, samorządu terytorialnego oraz sądów, zakładów 

pracy w sposób zakłócający normalne funkcjonowanie, na terenie jednostek 

wojskowych i tam, gdzie teren jest miejski, nie może być wieszany baner. O bardziej 

szczegółowe informacje na ten temat Burmistrz poprosił Komendanta SM,  

p. J. Krydzińskiego. Radny, p. K. Skrzyński zadał pytanie dotyczące słupów 

ogłoszeniowych i latarń. Komendant wyjaśnił, że słupy ogłoszeniowe są pod 

zarządem MOSiR a latarnie są pod kontrolą i to, co jest w tej chwili powieszone, jest 

zgodne z przepisami. Radny Skrzyński dopytał, w jakim czasie wywieszone plakaty 

powinny być posprzątane po wyborach. Pan Krydziński odpowiedział, że Kodeks 

Wyborczy wyraźnie to określa i jest to 30 dni od dnia ogłoszenia wyników wyborów a 

zdejmowane są przez zarządców terenów, gminę lub właścicieli, zarządców dróg na 

koszt komitetów wyborczych. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy miejsca na plakaty 

wyborcze, wyznaczane na słupach ogłoszeniowych za pomocą taśmy były 

uzgadniane ze Strażą Miejską, czy MOSiR sam to ustala. Komendant wyjaśnił, że nie 

wchodzi to w zakres jego kompetencji. W dalszej części Burmistrz kontynuował 

udzielanie odpowiedzi na interpelacje, m.in. dotyczące spektaklu „Pan Niezwykły”, 

na który zostało rozdysponowanych prawie 900 biletów a ich koszt pokryło 

województwo mazowieckie; dotyczące poręczy na scenie, której projekt został 

oddany w 2012 r. i to był czas na zgłaszanie przebudów a każda osoba ma 

możliwość wejścia na scenę na jej bokach i tam są wejścia dla aktorów. Jeśli chodzi 

o Młodzieżową Radę Miejską, to jej opiekun jest powołany, jest to p. Justyna 

Adamska. W kwestii Narodowego Czytania, Burmistrz odpowiedział, że posiadał na 

ten temat informacje ale Radna była w Bibliotece Miejskiej i otrzymała komplet 

informacji. Na zakończenie, Burmistrz dodał, że jeśli nie odpowiedział na wszystkie 

interpelacje, to odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. Ad vocem Radna, p. B. Gil, 

poprosiła Burmistrza o informacje na temat poręczy na scenę, będą, czy nie będą i 

czy w sprawach Młodzieżowej Rady Miejskiej zwracać się do p. Justyny Adamskiej. 

Burmistrz wyjaśnił, że Radna może zwracać się z bieżącymi pytaniami zarówno do 

pani Justyny, jak i do Burmistrza a w zasadzie pytania powinny być kierowane przez 

Burmistrza, jako osobę nadzorującą. Odnośnie poręczy, p. Perzyński poinformował, iż 

nie odpowie na to pytanie, ponieważ nie posiada wiedzy, dlaczego w projekcie z 

2008 r. te poręcze nie zostały uwzględnione. 



 8. Uchwała RM ws. przyjęcia darowizny nieruchomości. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o krótkie przedstawienie projektu poprosił 

Burmistrza, p. J. Perzyńskiego, który wyjaśnił, iż uchwała mówi o placu przed 

dworcem PKP, jest to park, w nim znajduje się pomnik Generała Nila oraz plac 

zabaw dla dzieci zrealizowany ze środków miasta. Został przekazany w ramach 

częściowych rozliczeń. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy ten teren zawiera również 

chodnik znajdujący się wokół aż do asfaltu z każdej strony. Burmistrz wyjaśnił, że pas 

drogowy jest terenem powiatu i pas drogowy jest uwzględniony w kolejnym 

porozumieniu, które Rada akceptowała kilka sesji temu dotyczącej wspólnego 

finansowania przebudowy ul. Dworcowej więc teren ulicy i chodnika jest 

uwzględniony w ul. Dworcowej. Dodał, że jeśli chodniki będą w środku placu, to 

będą już naszą własnością. Ad vocem Radna zauważyła, że chodniki w tym rejonie 

są zniszczone przez podjeżdżające tam duże samochody, co zagraża przechodniom 

i jeśli to jest teren miasta, to będzie kierowała te sprawy do Burmistrza.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia darowizny nieruchomości. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 702/LXXXVI/2023 RM ws. przyjęcia darowizny nieruchomości - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

Wprowadzenia do tego punktu dokonał Przewodniczący RM, p. D. Malanowski,  

a następnie z powodu braku pytań ze strony Radnych poddał ją pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 

powszechnych. 

 Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 703/LXXXVI/2023 RM ws. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

do sądów powszechnych - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

10. Uchwała RM ws. powołania Komisji Skrutacyjnej. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos 

Przewodniczącemu Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników,  

p. S. Jaworowskiemu, który odczytał opinię Zespołu na temat kandydatów na 

ławników do sadów powszechnych, w szczególności spełnienia przez nich 

wymogów określonych w ustawie, która została sporządzona na jego posiedzeniu w 

dniu 26 września br. Następnie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił 

Radnych o wyłonienie kandydatów, którzy wejdą w skład Komisji Skrutacyjnej. Radny 

Jaworowski wskazał kandydaturę Radnej, p. B. Gil, która wyraziła zgodę. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wskazał kandydaturę Radnego,  

p. W. Skorłutowskiego, który wyraził zgodę. Wiceprzewodniczący RM, 

 p. W. Frydrychowicz, zgłosił kandydaturę Radnego, p. K. Rudowskiego, który również 

wyraził zgodę. W dalszej części Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poddał 

przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania Komisji Skrutacyjnej. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 704/LXXXVI/2023 RM ws. powołania Komisji Skrutacyjnej - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 15 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad głos zabrała Przewodnicząca ukonstytuowanej Komisji 

Skrutacyjnej, p. B. Gil, pytając, czy jest jakiś wypracowany sposób przeprowadzania 

głosowań a następnie zaproponowała sposób, jaki opracowała Komisja 

Skrutacyjna. Zaproponowany sposób został potwierdzony przez Radcę Prawnego,  

p. M. Zasadowskiego. W dalszej części rozdano Radnym karty do głosowania. 

Następnie Komisja Skrutacyjna udała się przeliczyć głosy oddane na kandydatów na 

ławników. 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 10 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos 

Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej, p. B. Gil, która odczytała protokoły z ustalenia 

wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Płocku, Sądu 

Rejonowego w Sierpcu i Sądu Rejonowego w Płocku, Wydział Pracy .  

11. Uchwała RM ws. stwierdzenia wyboru ławników do sądów powszechnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, po odczytaniu uzupełnionej o nazwiska 

wybranych ławników sądowych do poszczególnych sądów uchwały, poddał ją pod 

głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. stwierdzenia wyboru ławników do sądów powszechnych. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 705/LXXXVI/2023 RM ws. stwierdzenia wyboru ławników do sądów powszechnych 

- załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

12. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o zreferowanie uchwały poprosił Skarbnik,  

p. K. Joniak, która przedstawiła najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały 

budżetowej, na które wpływ miały środki przychodzące z budżetu państwa, z 

funduszy celowych, takich jak fundusz Pomocy Ukrainie i dochodów 

wypracowanych w wyższej kwocie z dochodów miasta oraz uzyskane z budżetu 

państwa uzupełnienie subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, na 

zadania zlecone, co szczegółowo zostało opisane w uzasadnieniu do uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok.  

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 706/LXXXVI/2023 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 



 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

13. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wyjaśnił, iż uchwała ta wynika z poprzedniej  

i zapytał, czy są pytania ze strony Radnych. Żadne zapytania nie zostały zgłoszone, 

w związku z czym Przewodniczący RM poddał przedmiotową uchwałę pod 

głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029.  

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 707/LXXXVI/2023 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2023 – 2029 - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

14. Sprawy różne. 

Radna, p. B. Gil, pochwaliła przygotowanie rozpoczęcia roku szkolnego przez SP Nr 2 

i SP Nr 3. Skierowała pytanie do Burmistrza, czy dywanik asfaltowy na ul. Jana Pawła 

będzie układany jutro. Pan Perzyński odpowiedział, że jutro i pojutrze, ale jeszcze 

zweryfikuje te informacje i poda do wiadomości wraz z najnowszymi wiadomościami 

z miasta, na żywo, o godz. 17:00. Radna dopytała, czy byłoby to zakończenie prac 

na ul. Jana Pawła II. Burmistrz wyjaśnił, że będzie to zakończenie prac związanych z 

asfaltem, pozostają jeszcze prace m.in. przy studzienkach, ale będzie już puszczony 

ruch. 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, złożył podziękowania dla pocztu 

sztandarowego, tj.  Radnej, p. B. Gil, Radnemu, p. K. Rudowskiemu, oraz Radnemu,  

p. S. Jaworowskiemu, którzy brali udział 3 września w uroczystej Mszy połączonej z 

odsłonięciem i poświęceniem panteonu Żołnierzy Wyklętych. Poinformował też o 

terminie kolejnej sesji, która odbędzie się w dniu 25 października br. o godz. 10:00. 

15. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady LXXXVI sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

Beata Kowalska 


